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Verslag Algemene Ledenvergadering VLTC 20 maart 2017 
Locatie: De Stek  
Aanvang: 20.00 uur 
 
Dit jaar hebben 43 leden de Algemene Ledenvergadering bijgewoond. De vergadering kan 
rechtsgeldig worden gehouden, omdat het minimum aantal leden, wat nodig is om de 
vergadering te kunnen houden, aanwezig is. 
Er hebben zich 16 leden afgemeld voor de vergadering (Ria Alewijnse, Jan Bos, Jacqueline en 
José Cremers, Gerard Dielissen, Johan de Haas, Annie Jonkers, Gabi Klootwijk, Peter Krath, 
Lucia van Leengoed, Martijn van Maasakkers, Roland Mol, Peter Saris, Ans Vink, Riëtte de 
Vries en Ron Willems). 
 
1 Opening en Mededelingen  
De voorzitter heeft iedereen van harte welkom. 
 
2 Terugblik op het verenigingsjaar 2016  
De voorzitter bespreekt een aantal zaken, die in het verenigingsjaar 2016 een rol hebben 
gespeeld: 
 

 Samenwerking met tennisvereniging De Hogt 
Het jaar 2016 was, in het kader van een eventuele samenwerking met De Hogt, een 
overgangsjaar. Er zijn verschillende activiteiten georganiseerd waarbij beide verenigingen 
gezamenlijk hebben opgetrokken, zoals de interne competities, het openingstoernooi en 
gemengde competitieteams (KNLTB). In september 2016 heeft De Hogt een Buitengewone 
Algemene Ledenvergadering gehouden over de toekomst van de vereniging. Een ruime 
meerderheid van de daarbij aanwezige leden heeft zich toen uitgesproken voor het 
zelfstandig voortbestaan van De Hogt. Naar aanleiding van deze beslissing hebben wij, als 
bestuur van VLTC, besloten het hierbij verder te laten. 
Ger Hendriks vraagt of het “hoofdstuk De Hogt” volledig is afgesloten. Ons antwoord is dat 
we vanuit de vereniging afgelopen jaren veel tijd en energie in het proces hebben gestoken. 
Voor nu laten we het hierbij. Dat wil uiteraard niet zeggen dat we elkaar niet helpen waar 
dat kan. In feite geldt hiervoor hetzelfde als wat altijd heeft gegolden; we zijn geen vijanden 
en als buurtverenigingen kunnen we elkaar nog steeds helpen op het moment dat dat nodig 
zou zijn.  
Ank Heemskerk geeft aan dat De Hogt nog 3 banen heeft de komende 3 jaar. Antwoord: we 
weten niet exact hoeveel banen De Hogt nu nog heeft, maar De Hogt zal met de Gemeente 
ieder jaar overleggen over de baanhuur. 
 

 Ontwikkeling ledenaantal en jeugdledenaantal 
We kunnen terugkijken op een positief jaar. Het is de eerste keer, sinds een aantal jaren, dat 
het ledenaantal niet is gedaald, maar gelijk is gebleven. Er zijn wel afmeldingen geweest, 
maar daar tegenover staat ook weer hetzelfde aantal aanmeldingen. We hebben op dit 
moment ongeveer 650 leden, waarvan 110 jeugdleden. De groei zit dan ook met name in het 
aantal jeugdleden. We hebben ook 40 non‐actieve leden, maar die tellen niet mee voor het 
aantal (leden). 
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Voor de overige punten over 2016 is een powerpoint presentatie gemaakt, die tijdens de vergadering wordt getoond (zie onderstaand). 
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Naar aanleiding van de slide over de verlenging van het contract met Sportivity Service vraagt 
Bert Goeijers of de kosten voor de training die de lessers betalen direct met Sportivity Service 
worden afgerekend. Antwoord: Dit is inderdaad het geval. De taakurenvergoeding voor de 
trainer wordt door VLTC betaald. Dit is in het contract met Sportivity Service opgenomen. 
 

 Overige Zaken/Overlijden 
Helaas zijn er het afgelopen jaar 5 (oud)‐leden overleden, te weten Cas van de Wiel, Jan van der 
Heijden, Miel Aarts, Adri Priem en Jan Gommers. De voorzitter vraagt iedereen een moment 
stilte in acht te nemen. 
 
Huldiging leden 50 jaar lid 
Volgens onze ledenlijst zijn op 30 november 1966 drie leden tegelijkertijd lid geworden. Daarbij 
moeten we wel aantekenen dat we de exacte datum van het lidmaatschap in 1966 niet meer 
kunnen achterhalen. Destijds werkten we met een kaartenbak voor de ledenadministratie en 
werd alleen het jaartal genoteerd waarin iemand lid werd (toentertijd was dit voldoende met 
een tennisseizoen van april tot september). Bij de invoering van de digitale administratie moest 
naast het jaartal ook een dag en maand worden ingevuld. Waarom toen voor 30 november is 
gekozen, is niet meer te achterhalen. De kans is dus groot dat deze leden al eerder in 1966 lid 
zijn geworden. 
 
Al met al maakt het niet uit, want zij zijn de afgelopen 50 jaar onafgebroken lid geweest van 
VLTC. En dat willen we uiteraard niet ongemerkt voorbij laten gaan. 
De drie leden waar het om gaat zijn: 

 Ann Okhuijsen 

 Dries Okhuijsen 

 Theo Meeuwsen 
 
Ze zijn alle drie aanwezig bij de ALV. De leden worden benoemd tot lid van verdienste. Naast de 
eeuwige roem, krijgen ze een bos bloemen en een cadeaubon. Deze worden door de voorzitter 
uitgereikt. 
 

3 Notulen Algemene Ledenvergadering 21 maart 2016 en Buitengewone Algemene 
Ledenvergadering 28 november 2016 

Er zijn geen op‐ of aanmerkingen op de notulen van Algemene Ledenvergadering van 21 maart 
2016 en de Buitengewone Algemene Ledenvergadering van 28 november 2016. 
De notulen worden door de leden goedgekeurd en de secretaris wordt bedankt voor de 
vastlegging.  
 
4 Financieel Overzicht van 1 januari 2016 tot en met december 2016 
Presentatie Financieel overzicht 2016 door de penningmeester  
De staat van Baten en Lasten 2016, de Balans 2016 en het Liquiditeitsoverzicht 2016 worden 
getoond. Kopieën hiervan zijn aan het begin van de avond onder de aanwezige leden verspreid. 
Harry geeft hierop een toelichting/neemt een aantal zaken met ons door. 
 
Staat van Baten en Lasten 
Het verlies is iets groter dan begroot. We hebben €2.700 begroot, terwijl het werkelijke verlies 
op €6.683 is uitgekomen (exploitatiesaldo).  
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Baten 
Bijdragen 

 Sponsorbijdrage. De sponsorbijdrage is minder dan begroot. We hebben 3 sponsors met 
een windvanger en dit levert €750 op. We begrootten een bedrag van €5.000. Het bestuur 
heeft in 2016 een nieuw sponsorplan en een bijbehorende sponsorflyer ontwikkeld. Het is 
echter tijdrovend om ook daadwerkelijk sponsors te benaderen en te werven. We hebben 
iemand nodig die het bedrijfsleven in Veldhoven kent en op die manier via zijn/haar 
netwerk sponsors aan de vereniging kan binden. 

 Harry heeft onlangs gesproken met iemand van de Regiobank. Hier komt Harry later op 
terug (bij de Bankkosten). 

 
Paviljoen 

 Bijdrage Bardienst. Naast de inkomsten van de leden die geen bardienst draaien, zijn er 
leden die extra bardiensten draaien. De extra bardiensten zorgen voor hogere kosten. 
Desalniettemin is de bijdrage van de bardienst uitgekomen op €3.070, terwijl er €2.400 is 
begroot. 

 Omzet Paviljoen. De omzet was begroot op €62.500, maar is op €66.320 uitgekomen Dit is 
onder andere te verklaren door een succesvol Open Toernooi en mooi weer tijdens de 
clubkampioenschappen.  

 
Lasten 
Kosten Accommodatie 

 Kosten: Het blijkt dat een aantal kosten iets afwijkt (zowel positief als negatief) ten 
opzichte hetgeen is begroot en dit zorgt er voor dat we een (klein) verschil hebben van 
€1.511. 

 Gas/water. We hebben €2.500 aan gas en water betaald. Om hierop te besparen, zouden 
we het dak kunnen isoleren. De kosten hiervoor bedragen echter €25.000. Als we dit 
afzetten tegen de besparing, komen we tot de conclusie dat we deze investering er niet 
uithalen. 

 KNLTB/Competitie/Toernooien. Hier is een klein positief verschil van €1.243 (begroot 
€18.500 en werkelijk €17.257). 

 
Jeugd 

 Trainingen: Betreft de bijdrage van VLTC in de kosten van de trainingen van de jeugdleden 
en de uitgaven voor de huur van De Heiberg voor de trainingen in de winter voor de 
jeugdleden. 

 Overige kosten Jeugd: Hieronder vallen de toernooien, het jeugdkamp en overige 
activiteiten die voor hen georganiseerd worden. 

 
Publicaties 

 Service: Per jaar worden drie papieren Services bezorgd De kosten voor de publicatie zijn 
iets hoger uitgevallen (€14). 

 Bezorgkosten: De kosten voor de bezorging zijn lager uitgevallen (€100). We hebben een 
positief verschil van €86. 
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Bestuurskosten 

 Lustrum: Voor het Lustrum wordt per jaar €1.200 gereserveerd. 

 Bankkosten: De bankkosten bij de Rabobank bedragen €750 per jaar (voor vier rekeningen 
die we bij de bank hebben). Harry heeft een gesprek gehad met de Regiobank. De 
bankkosten blijken bij deze bank veel lager te zijn. We zijn aan het bekijken of het 
voordeliger is om van de Rabobank over te stappen naar de Regiobank. Harry heeft ervoor 
gezorgd dat de Regiobank in dat geval 10 scoreborden zal sponsoren. 

 
Bert Goeijers heeft een vraag over de verbouwing van de kleedruimten. Dit punt komt later aan 
de orde. 
 
Balans 
Het eigen vermogen is, mede door het negatieve exploitatiesaldo, gedaald naar €378.946. Dit 
eigen vermogen (en een voorziening) wordt gevormd door onze vaste activa (gebouwen, banen 
inventaris etc.) en het liquiditeitssaldo van €61.596. 
 
Liquiditeitsoverzicht 2016 
Het liquiditeitssaldo op het einde van het boekjaar was begroot op €56.500. Het werkelijke 
saldo bedraagt €55.077. 
Dit bedrag zal in 2017 geheel aangesproken worden voor de verbouwing van de kleedlokalen. 
Wordt nog vermeld dat we in de periode van 2010‐2016 circa €240.000 hebben uitgegeven aan 
verbouwingskosten, een nieuwe overkapping, nieuwe banen en nieuwe inventaris. 
 
Verslag Kascontrolecommissie (Roland Mol en Paul Rademakers)  
Roland Mol is, met kennisgeving, afwezig. Paul Rademakers geeft aan dat er sprake is van een 
deugdelijke financiële verslaglegging. De kascontrolecommissie heeft een aantal posten 
steekproefsgewijs gecontroleerd en heeft geen afwijkingen of specifieke tekortkomingen 
geconstateerd. 
Daarnaast was het overzicht van de financiën van de Accommodatiecommissie Jan van de Bilt) 
en de Paviljoencommissie (Frans Bergmans) duidelijk en overzichtelijk. 
De penningmeester wordt gedechargeerd van zijn taak voor de financiële verslaglegging over 
2016. 
Paul heeft 1 opmerking: we hebben veel cash binnen de vereniging, wat iedere keer afgestort 
moet worden. Om minder risico te lopen, is het advies om een pinautomaat aan te schaffen. 
 
Benoeming van deze commissie voor verslagjaar 2017  
Paul Rademakers stelt zich herkiesbaar en Marja van Mol heeft zich aangemeld als opvolger van 
Roland Mol. De leden gaan hiermee akkoord. 
 
5 Begroting 1 januari 2017 tot en met 31 december 2017  
Begroting 2017 

 Contributie: De inkomsten van de contributie zijn dit jaar gelijk aan vorig jaar. We hadden 
als agendapunt de mogelijke verhoging van de contributie opgenomen. Als bestuur hebben 
we besloten om dit toch niet te doen, omdat we niet teveel uit de pas willen lopen met de 
andere Veldhovense Tennisverenigingen. Daarbij zullen we wel kritischer worden op een 
aantal structurele kosten, waaronder de bankkosten, de kosten van de Postbus, de 
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baanhuur bij de Heiberg (voor de jongste jeugd) en het doorvoeren van verdere 
digitalisering. 

 Sponsorbijdrage: We houden het bedrag van €750 voor de sponsorbijdrage aan, maar 
streven naar meer. We hebben een flyer ontwikkeld voor de sponsors en hierin worden de 
mogelijkheden voor sponsorpakketten vermeld. Zoals eerder tijdens de vergadering 
aangegeven, hebben we iemand nodig die de kar gaat trekken/of die dit op wil pakken. 

 Kosten Trainingen: Het bedrag van €4.500 is voor de taakuren van de trainer. 

 Training Jeugd: De jeugd traint in de winter in de Heiberg (de jongere kinderen). De kosten 
hiervoor bedragen €10.000. We willen dat alleen de jongste kinderen in de winter blijven 
trainen in de winter. De oudere kinderen gaan op ons park trainen en dit scheelt in de 
kosten, zodat deze post in de begroting naar beneden wordt bijgesteld. 

 Bankkosten: de Bankkosten hebben we iets lager begroot. 
 
Liquiditeitsbegroting 2017‐2022 
 
Herkomst der Middelen 

 Exploitatie‐resultaat: We hebben een exploitatie‐tekort van €4.000. 

 Cashflow: Dit is voor de komende jaren €23.000 (positief).  

 Afschrijving: De afschrijving bedraagt ca €24.000. 
 
Investeringen 

 Verbouwing Kleedlokalen: De kosten voor de verbouwing bedragen €65.000. 

 Renovatie Baan 3 t/m 10: In 2021 is een bedrag van €40.000 opgenomen voor de renovatie 
van de banen 3 tot en met 10. Dan hebben we de banen 15 jaar gebruikt. In principe 
zouden de banen na ca. 10 jaar vervangen moeten worden, maar we verwachten dat we 
langer met de banen kunnen doen. Dit is te danken aan de Accommodatiecommissie, die 
de banen heel goed onderhoudt. We moeten te zijner tijd met de Gemeente overleggen 
over de kosten voor de renovatie. Mogelijk dat de kosten lager worden dan €40.000, 
omdat we de huidige banen langer gebruiken. Gustav geeft aan dat we met Roland 
Hulsbosch hierover in gesprek moeten gaan. Liefst nog dit jaar met de gesprekken starten. 

 Lustrum: Hiervoor hebben de afgelopen 5 jaar €1.200 per jaar gespaard (incl. 2017), zodat 
de uitgaven dit jaar maximaal €6.000 kunnen zijn.  

 
In 2018 zullen we moeten sparen om weer uitgaven te kunnen doen. Daarbij liggen de prioriteit 
bij de uitgaven voor zaken die we echt nodig hebben om te tennissen.  
 
Ger Hendriks geeft aan dat we begin 2016 een nieuw contract met Bavaria hebben afgesloten. 
In verband hiermee hebben we éénmalig een bedrag van €3.000 ontvangen. Het is dus niet zo 
dat we dit ieder jaar krijgen. Dit is volgens Ger ten onrechte in de Begroting voor 2017 
opgenomen. Harry geeft aan dat deze bonus op zich niet in de prognose 2017 is verwerkt, maar 
dat er gerekend is met het gemiddelde van de marges over 2015 en 2016. De marges voor 2015 
en 2016 waren nagenoeg gelijk, terwijl in 2015 geen extra bonus is ontvangen.  
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6 Bestuurs‐en commissieverkiezing, rooster van aftreden, vacatures  
Frans van Hoof heeft aangegeven dat hij na 15 jaar per 1 april 2017 stopt bij de 
Paviljoencommissie. Het is niet gebruikelijk om tijdens de ALV of door het Bestuur afscheid te 
nemen van een vrijwilliger, maar we willen hier toch aandacht aan besteden. Frans heeft vooral 
de inkoop gedaan, maar daarnaast heeft hij ook vele andere werkzaamheden voor de 
Paviljoencommissie verricht. Alle cola, koffie en bier, wat wij in de Stek kunnen drinken, is door 
hem besteld. Hij heeft zijn werk de afgelopen 15 jaar fantastisch en met plezier en 
deskundigheid gedaan. Frans wordt bedankt voor zijn enorme toewijding voor VLTC. De 
voorzitter reikt hem als dank, voor het vele werk, een boeket bloemen uit. Zijn functie wordt 
overgenomen door Paul van Veghel. 
 
Bestuurswijzigingen 
Harry Kouwenberg (penningmeester) en Corry Vervat (secretaris) zijn beiden aftredend en niet 

herkiesbaar. Voordat de opvolgers aan de leden worden voorgesteld, wil de voorzitter kort 

gebruiken om terug te kijken op de prestaties van deze twee bestuursleden. 

Harry heeft zich sinds 2002 ingezet als penningmeester van de vereniging. Dat betekent dat hij 
na 15 jaar afscheid gaat nemen van deze functie. Een rol die hem goed ligt, als accountant van 
beroep. Hij heeft dit dan ook met verve gedaan. Bij zijn aantreden in 2002 heeft Harry de 
financiële huishouding geprofessionaliseerd. Door zijn duidelijke visie, strenge blik en goede 
grip, mag VLTC zich op de dag van vandaag gelukkig prijzen met een gezonde financiële basis. 
Zo heeft hij de vereniging de recente jaren door een aantal grote investeringen geleid. Denk 
daarbij aan de vernieuwing van banen (huidig) 3 tot en met 10 in 2008, de bouw van de 
overkapping en aanleg van het nieuwe terras bij baan 3, de vervanging van de banen (huidig) 1 
en 2 in 2012, de realisatie van het hekwerk en de toegangspoort met fietsenstalling in 2015, het 
nieuwe terras aan de kant van baan 1 en 2, de nieuwe entree in 2015 en als laatste de 
renovatie van de kleed‐ en doucheruimten in 2017. Er kan wel gesteld worden dat Harry het 
geld van ons – de leden – op zeer vakkundige wijze heeft beheerd.  
 

Naast deze vakinhoudelijke zaken, had Harry ook een duidelijk geluid in de bestuursvergader‐
ingen. Met zijn kennis en ervaring weet hij natuurlijk ook heel veel, maar hij plaatst vragen ook 
in een goed perspectief. Dat maakt besluitvorming op sommige momenten wat makkelijker. Hij 
brengt tevens een vrolijke noot in de vergaderingen. Details zullen we jullie besparen, maar ik 
kijk wel terug op een hele plezierige tijd met veel gezelligheid tijdens de maandelijkse 
bestuursvergaderingen. Harry sluit dit soort avonden (bijna) steevast af met de mededeling: 
“Nu snel naar bed, want morgenvroeg is de nacht weer om”. Geen speld tussen te krijgen, 
evenals zijn werk voor de vereniging.  
Harry wordt (enorm) bedankt voor zijn inzet in de afgelopen 15 jaar. Hij hoopt na vandaag nog 
meer tijd te krijgen voor zijn kleinkinderen. We hopen uiteraard dat dat gaat lukken en dat 
Harry samen met hen heel veel leuke dingen kan doen.  
 
Gelukkig hoeven wij het nog niet helemaal zonder Harry te doen. Hij heeft aangegeven 
weliswaar formeel de functie te willen overdragen aan zijn opvolger, maar de taak ook zeker 
goed te willen overdragen. In dat kader blijft hij het komende jaar nog actief als adviseur van de 
nieuwe penningmeester. We zullen dan ook op een later moment echt afscheid van hem 
nemen. Maar we willen de vergadering vandaag wel al laten instemmen met zijn opvolger, 
zodat Harry de functie van penningmeester per vandaag officieel kan overdragen. De beoogde 
opvolger krijgt later de mogelijkheid om zich voor te stellen aan de vergadering.  
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Corry, heeft in 2011 de functie van secretaris overgenomen van Johan de Haas. Zij heeft ook 
aangegeven haar taak dit jaar aan iemand anders te willen overdragen. Ze heeft ons zes jaar 
voorzien van notulen van vergaderingen, mails, post, heel veel acties en zeker ook veel 
gezelligheid. In 2011 was ze de eerste vrouw in het bestuur na heel veel jaren.  
Corry is met haar Rotterdamse tongval uitdrukkelijk aanwezig in de bestuursvergaderingen. Dat 
is prettig en we prijzen haar om haar enorme geheugen. Ik ken niemand die zoveel onthoudt en 
daarbij oprechte interesse toont in de persoon. Dat maakt Corry een plezierig iemand om mee 
samen te werken. We zullen de Corriaanse werkwijze en humor nog gaan missen. Corry wordt 
bedankt voor haar enthousiasme en inzet voor de vereniging.  
 

Op een later moment wordt er, binnen het bestuur nog afscheid van Harry en Corry genomen. 
Maar de voorzitter wil hen beiden toch tijdens de ALV bedanken en een aardigheidje geven en 
reikt aan Harry en Corry een bloemetje uit. 
 
Voor zowel Harry als Corry heeft het Bestuur over opvolging nagedacht. En zij willen twee hele 
goede kandidaten aan de leden presenteren: 

 Michiel Boshouwers 

 Nicole Wassercordt 
 
De voorzitter geeft hen de gelegenheid om zichzelf voor te stellen aan de aanwezige leden 
tijdens de vergadering. 
 
Vervolgens wordt aan de leden gevraagd of er tot stemming overgegaan kan worden. 

 Als bestuur stellen we Michiel Boshouwers voor als opvolger van Harry Kouwenberg om de 
functie van penningmeester uit te voeren. De leden gaan hiermee akkoord. 

 Als bestuur stellen we Nicole Wassercordt voor als opvolgster van Corry Vervat om de 
functie van secretaris uit te voeren. De leden gaan hiermee akkoord. 

 
De voorzitter heet Michiel en Nicole van harte welkom bij het bestuur. Zij worden uitgenodigd 
plaats te nemen aan de bestuurstafel. 
 
7 Behandeling van de ingediende voorstellen 
Er zijn geen voorstellen ingediend. 
 
8 Presentatie van het Beleidsplan voor de periode 2017‐2020  
Op 22 maart 2017 vieren we onze 55e verjaardag. Maar we willen verder vooruit kijken om 
meerdere Lustrums te kunnen vieren. Het laatste Beleidsplan was gemaakt voor de periode van 
2012‐2016. De afgelopen jaren hebben we tijdens de ALVs stilgestaan bij de ontwikkelingen en 
die naast de doelen van het Beleidsplan gelegd. Daaruit hebben we een aantal conclusies 
getrokken. Dit in combinatie met nieuwe inzichten, hebben we voor de komende periode een 
Beleidsplan opgesteld op basis van 4 pijlers: 
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1. Jeugd 
Dit blijft een speerpunt. Sterke jeugdcommissie, veel activiteiten. Inzet op continue groei 
jeugdleden. Aanbod meer afstemmen op de wensen.  
 
Flex tennis. Tijdens de vergadering wordt Sander gevraagd om het Flextennis verder toe te 
lichten. De insteek van het Flextennis is dat we de jeugd meer willen laten tennissen. De 
kinderen kunnen zelf kiezen hoe vaak ze willen tennissen. De uren staan wel vast, maar de 
kinderen kunnen zelf bepalen wanneer ze komen tennissen. Er wordt wel rekening gehouden 
met het niveau van de kinderen. In de prijs maakt het niet uit hoe vaak ze komen. Als de 
groepen groter worden, kan het zijn dat de kwaliteit iets minder wordt, maar door meer te 
tennissen, wordt dit weer gecompenseerd. Er kan ook worden gekozen voor een keer per week 
trainen voor een iets lager tarief. 
 
Een totaalpakket voor contributie, training, competitie etc. Tennisvereniging de Korrel is er dit 
jaar mee gestart. Bij VLTC staat het ook al langer op het verlanglijstje en de KNLTB streeft hier 
ook naar. Het kan een tegenhanger zijn voor het voetbal of hockey (daar wordt al gebruik 
gemaakt van een All‐inn pakket). 
 
Johan Klootwijk geeft een toelichting op de Competitie Nieuwe Stijl/ Compact Spelen. Tijdens 
de voorjaarsvakantie kunnen de tennisverenigingen hier voor het eerst voor kiezen. Competitie 
Nieuwe Stijl betreft drie nieuwe competitievormen: 8/9 competitie, zomeravondcompetitie en 
competitie voor jongvolwassenen. In de voorjaarscompetitie is er 1 damesteam dat op 
woensdagavond zomeravondcompetitie gaat spelen.  
Bij het compact spelen is bij 40‐40 het eerstvolgende punt een beslissend punt en tijdens de 3e 
set kan er een super tie‐break gespeeld worden. Dit jaar zijn er weliswaar op vrijdagavond veel 
teams die competitie spelen, maar tijdens de voorjaarscompetitie gaan wij niet Compact 
spelen. Op de vrijdagavond werd in de 3e set al een super tie‐break gespeeld. Door de 
hoeveelheid competitieteams, hebben de teams niet meer iedere vrijdagavond, als zij thuis 
spelen, twee banen. Frans Bergmans heeft een schema opgesteld op welke banen er door de 
teams gespeeld kan worden. Bij VLTC verandert er dus niets. Het kan wel zijn dat als je “uit” 
speelt, deze vereniging wel voor het Compact spelen heeft gekozen. Het is belangrijk om van 
tevoren te checken of dit het geval is. 
 
2. Ledenwerving en –behoud 
De wens van leden verandert. Zonder dat we een echte dienstverlener worden – immers 
vereniging voor en door leden – willen we leden wel meer het thuisgevoel geven. Daarvoor 
zullen we op een aantal gebieden moeten veranderen. Zo is het belangrijk dat het park, de 
accommodatie en de terrassen gezelligheid en sfeer uitstralen. Daarvoor gaan we met een 
aantal commissies aan de slag. Deze gesprekken starten we op korte termijn op. Het doel is om 
leden langer aan de vereniging te binden en de vereniging aantrekkelijker te maken voor 
nieuwe leden. Uiteraard blijven we ook actief met diverse ledenwervingsactiviteiten en speciale 
activiteiten voor nieuwe leden.  
 
3. Techniek en communicatie 
Niets verandert zo snel als de techniek en de communicatiemiddelen. We moeten daarin mee. 

Voor een deel wordt dit gedreven door de ontwikkelingen bij de KNLTB op het gebied van de 
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ledenadministratie, het afhangbord, de bardienstplanner etc. Maar ook andere ontwikkelingen 

volgen we en zullen we waar mogelijk benutten.  

 
4. Accommodatie. 
Ten aanzien van de Accommodatie is er veel gebeurd en gerealiseerd gedurende de jaren van 
het vorige Beleidsplan. We beschikken over 10 goed verlichte ProVision Banen, die het hele jaar 
bespeelbaar zijn. Door goed en regelmatig onderhoud zijn de banen, na hevige regenval, snel 
weer bespeelbaar. 
Om de veiligheid van ons park te verbeteren, is een hekwerk om het park geplaatst met een 
toegangspoort, die met de KNLTB‐ledenpas te openen is. Met het verleggen van de ingang is er 
een nieuwe fietsenstalling gerealiseerd. Verder is er aan de kant van de huidige banen 1 en 2 
een nieuw terras met ingang naar de Stek gemaakt. De toegang tot het park en de Stek en de 
veiligheid zijn hierdoor sterk verbeterd. 
 
De leden, die het Beleidsplan per email willen ontvangen, kunnen een mail sturen naar het 
volgende emailadres: info@vltcveldhoven.nl 
 
9 Rondvraag  
 
Webcam: Ger Hendriks vraagt of de Webcam nog gerepareerd wordt. Vanwege de sneeuw kon 
er niet getennist worden en dan was het makkelijk geweest als de Webcam actief was geweest. 
Er is een nieuwe Webcam aangeschaft en deze is door Jan Bos al geïnstalleerd. Door de 
Webmaster moet er nog wat ingesteld worden. Als dit is gebeurd, kunnen we de Webcam weer 
gebruiken.  
 
Verwarmingslamp terras: Ger Hendriks vraagt of het mogelijk is de terras verwarmingslampen 
weer op te hangen. Hij verwacht dat meer geconsumeerd wordt (dus omzetstijging) als mensen 
aangenaam op het terras kunnen blijven zitten.  
 
In de ALV van 18 maart 2013 hebben we besloten om de verwarmingslampen eraf te halen. 
Alleen tijdens het OTC en Clubkampioenschappen worden ze weer opgehangen. Harry geeft 
aan dat we, als we de lampen weer op gaan hangen, er een tijdschakelaar op gezet moet 
worden (bijvoorbeeld dat de lampen na 15 minuten automatisch uitgaan). 
Om op onze eerdere beslissing terug te komen, moet er gestemd worden. De voorzitter vraagt 
aan de leden of zij akkoord gaan om te stemmen om de verwarmingslampen weer op te 
hangen (met tijdschakelaar). De leden gaan hiermee akkoord en er wordt tot stemming 
overgegaan. Echter de leden zijn verdeeld over het op deze wijze presenteren van het voorstel 
en er wordt besloten om dit daarom, zoals het hoort, als voorstel op te nemen in de agenda 
van de ALV van volgend jaar. 
  
Inschrijven activiteiten: Rien Kooiman geeft aan dat er op de website verschillende activiteiten 
staan, maar dat hij geen formulieren kan vinden om zich in te schrijven voor bijvoorbeeld de 
Lente‐Mix competitie, 55+ toernooi e.d. De formulieren worden op de site gezet, op het 
moment dat er ingeschreven kan worden, maar staan niet bij de Activiteitenkalender. We 
kunnen bekijken of het mogelijk is om de inschrijfformulieren aan de Activiteitenkalender te 
koppelen. Hiervoor zullen de organiserende commissies allen moeten overstappen naar Google 
forms. 
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Lustrum voor rollers: Verder vraagt Rien of er tijdens het Lustrumweekend rekening wordt 
gehouden met de rolstoeltennissers. Tijdens het 50‐jarig jubileum was hier namelijk geen 
rekening mee gehouden. Er worden elke dag verschillende activiteiten georganiseerd, waar de 
rolstoeltennissers aan deel kunnen nemen. 
 
Daarnaast meldde Rien dat hij gaat kijken of hij, voor september, nog iets kan organiseren voor 
de rollers (bijvoorbeeld roller‐ lopertoernooi).  
 
10 Sluiting 
De voorzitter sluit om 22.15 uur de vergadering en bedankt iedereen voor hun komst. En biedt 
de aanwezigen, namens de vereniging, een drankje aan. 


